
ZÁPISNICA 

zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 14. 6. 2022 

 

 

bod  PROGRAM predkladateľ 

 Otvorenie  

1. Plnenie uznesení Ladislav Dávid 

2.  
Návrh na schválenie  1. zmeny rozpočtu mesta vrátane rozpočtov 

rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie na rok 2022 

Michaela 

Erősová 

3.  Vyhodnotenie plnenia programu rozvoja mesta Rožňava 2015 - 2022 
Bc. Romina 

Gyüréková 

4. Rožňavské kultúrne leto 2022 – športové popoludnie Ladislav Dávid 

5.  Rôzne   

 Záver  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Ladislav Dávid, privítal všetkých prítomných a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým 

programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:    

Členovia komisie hlasovali: 4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

Za - Za Za Za - - 

 

 

k bodu č. 1 

Plnenie uznesení 

 

Predseda komisie odprezentoval plnenie uznesení zo zasadnutia komisie dňa  3. 5. 2022.  

 

 

 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    Plnenie uznesení  

Číslo uznesenia:   1 

Členovia komisie hlasovali: 4 



 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

Za          - Za Za Za - - 

 

Uznesenie č. 01/06/2022 – členovia komisie športu plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 2 

Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkovej organizácie na rok 2022 

Michaela Erősová - návrh na 1. zmenu je navrhnutý ako vyrovnaný. 

Do príjmovej časti navrhujú zapracovať: 

 Rezervný fond a fond rozvoja bývania za rok 2021 

 Navýšenie odvodu zo zisku a z prenájmu od Mestských lesov 

 Navýšenie podielových daní z ročného zúčtovania 

 Očakávané dotácie na projekty v bežnom a kapitálovom rozpočte 

Ďalej do príjmovej a zároveň výdavkovej časti navrhujú: 

 Navýšenie účelovo prijatých finančných prostriedkov  na pomoc odídencom z Ukrajiny 

 Navýšenie účelovo prijatých prostriedkov na školy a školské zariadenia – a to za 

projekty, dobropisy, vratky, granty. 

Ďalej navrhujú úpravy v bežnom rozpočte v položkách mzdy, oprava a údržba, služby a bežné 

transfery a takisto sú úpravy v kapitálovom rozpočte podľa aktualizácie projektov. 

 

 

Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:   Návrh na schválenie 1. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkovej organizácie na rok 2022 

Číslo uznesenia:  2 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

Za - Za Za Za - - 

 

 



Uznesenie č. 2/06/2022 – členovia komisie odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť 1. 

zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových organizácií a príspevkovej 

organizácie na rok 2022 podľa predloženého materiálu.    

 

 

k bodu č. 3 

vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 - 2022 

 

Romina Gyüréková – správa o vyhodnotení plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 – 

2022, definovaných cieľov, opatrení a aktivít je vypracovaná k 31.12.2021 v súlade so 

schváleným implementačným mechanizmom. Kým monitoring sa vzťahuje na priebežné, 

spravidla ročné plnenie akčných plánov (krátkodobých nástrojov realizácie PRM), 

vyhodnotenie má poukázať na progres rozvoja mesta cez plnenie cieľov a opatrení. 

Vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 – 2022 sa uskutočnilo na základe 

vyhodnotenia: 

 plnenia indikátorov, ktorými sa meria plnenie cieľov rozvoja mesta. 

Vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 – 2022 za každú rozvojovú 

oblasť/rozvojový program (10 oblastí) odborne pripravili a vypracovali pracovníci príslušných 

oddelení Mestského úradu v Rožňave. Bližšie špecifikácie oblastí sú v predloženom materiáli. 

 
Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania:    vyhodnotenie plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 - 2022 

Číslo uznesenia:  3 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

Za - Za Za Za - - 

 

 

Uznesenie č. 3/06/2022 – členovia komisie športu odporúčajú mestskému zastupiteľstvu správu 

o vyhodnotení plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 – 2022 k 31. 12. 2022 brať na 

vedomie. 

 

 

k bodu č. 4 

Rožňavské kultúrne leto (RKL) – športové popoludnie 

 

Ladislav Dávid, F. Pollák- Rožňavské kultúrne leto – športový deň sa bude realizovať 

v plánovaný deň, a to 24. 7. 2022. Z dôvodu zvýšenia atraktívnosti podujatia bol pozvaný 

z oblasti športu  Peter Herstkek, ktorý bude robiť futbalový freestyle s loptou. Športové akcie 

sa budú organizovať aj ako sprievodné podujatia  RKL, a to Klub gemerských bedmintonistov  



2010 Rožňava turnaj 27. 8. 2022 v multifunkčnej telocvični a Basketbalový klub ŠPD – 

športom proti drogám Rožňava 29. 8. 2022 basketbalový maratón na Námestí baníkov 

v Rožňave.  

 

Číslo hlasovania: 5.   

Bod rokovania:    Rožňavské kultúrne leto – športové popoludnie 

Číslo uznesenia: 4 

Členovia komisie hlasovali:  4 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

Za - Za Za Za - - 

 

 

Uznesenie č. 4/06/2022 – členovia komisie športu pripravované aktivity berú na vedomie 

a  navrhujú upraviť plagát na športové popoludnie a aktualizovať športové kluby.  

 

 

 

 

 

Zapísala: Erika Švedová                                          Ladislav Dávid  v.r. 

tajomníčka komisie                        predseda komisie 

 


